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Wij zijn met SPOED op zoek naar serieuze

BEZORGERS/STERS

Tijdens deze bijeenkomst kregen 150 
à 200 bezoekers informatie over het 
stedenbouwkundig en landschappe-
lijk ontwerp. In totaal worden er circa 
120 woningen gebouwd, met de 
verdeling 30% sociaal, 20% betaalbare 
woningen (onder 355.000 euro) en 
50% op basis van prijzen op de markt. 
Wethouder Zevenhuizen was ook 
aanwezig bij de inloopavond. 

Voor aanvang van de bijeenkomst 
kregen de leden van de klankbord-
groep – die in een eerder stadium 
actief hadden meegedacht – te zien 
hoe hun input is meegenomen in het 
plan zoals het er nu ligt. De leden van 
de klankbordgroep zagen dat de 
ontwikkelaars en gemeente niet stil 
hadden gezeten en waren erg blij om 
te horen dat ontsluiting via de Ring-

dijk Eerste Bedijking (Pothuizen) loopt. 
Wel wordt er nog goed gekeken naar 
de kruising Mijdrechtse Zuwe en Piet 
Heinlaan. Deze is nu vrij onoverzich-
telijk en met extra verkeer in de toe-
komst vraagt dit om aanpassingen.
De gemeente gaat hierover graag
met wijkcomité en omwonenden in 
gesprek. De ontwikkelaars werken het 
plan de komende periode verder uit. 
Daarnaast staan in de tweede helft 
van dit jaar enkele belangrijke 
momenten op de planning. Zo wordt 
naar verwachting in oktober het
ruimtelijk kader in gemeenteraad 
besproken en vastgesteld. Het uit-
eindelijke doel is om eind 2026/begin 
2027 de woningen op te leveren. 

De Ronde Venen - Op woensdag 5 juli organiseerde de ontwikkelaars 
samen met de gemeente een inloopbijeenkomst over de woningbouw-
plannen op het bedrijventerrein van De Engel in Amstelhoek. Tijdens 
deze sessie werden de plannen en het proces verder toegelicht. Vooraf-
gaand werd samen met de klankbordgroep uitgebreid stilgestaan bij
de aanpassingen van het plan. Tevens konden de bezoekers hun vragen 
stellen aan de aanwezige professionals.

Drukbezochte inloopbijeenkomst 
woningbouw Amstelhoek

De Ronde Venen - Op 13 juli gaf 
Wethouder Zevenhuizen (ruimtelijke 
ordening) het o�ciële startschot 
voor de aanleg van het Maricken-
park. Het park – gelegen tussen 
wijken Maricken I en Maricken II – 
heeft als doel een prachtig groen 
recreatiegebied te worden voor 
beide wijken. Het Marickenpark
krijgt een unieke eilandenstructuur, 
waarbij ieder eiland een andere 
invulling heeft en volop mogelijk-
heden biedt voor ontspanning en 
recreatie. Het Marickenpark wordt 
een �jn buurtpark met fruitbomen, 
bloemen en bomen. Bezoekers 
kunnen hier genieten van de prach-
tige �ora en fauna. Daarnaast komen 
er speeltoestellen voor de kinderen, 
zodat ook zij lekker kunnen spelen
in het park.

Park voor wandelaars
Een belangrijk kenmerk van het 
Marickenpark is het aangelegde
pad dat door het park loopt. Dit
pad biedt ruimte voor verschillende 
activiteiten, zoals hardlopen of een 
ontspannen wandeling maken. Hier-
door kunnen bezoekers op een spor-
tieve manier genieten van de natuur-
lijke omgeving. Naar verwachting
is de aanleg van het Marickenpark 
nog voor het eind van dit jaar klaar. 
Tenminste, als het weer de leveran-
ties van materialen en de rugstreep-
pad het toelaten. Als tijdens de 
aanleg van het park de rugstreep-
padden besluiten om hier te 
vertoeven, zijn ze genoodzaakt om 
de werkzaamheden tijdelijk stil te 
leggen, totdat de padden weer 
vertrekken.

Aanleg Marickenpark is gestart

Verkeerslichten bij
tijdelijke brug op de Demmerik
Vinkeveen - Op 9 juni is de tijdelijke 
brug op de Demmerik in Vinkeveen 
opengesteld. Door de noodzakelijke 
hoogte van de tijdelijke brug op
de Demmerik in Vinkeveen kunnen 
gebruikers het tegemoetkomend 
verkeer niet helemaal goed zien 
aankomen. Een aantal gebruikers 
heeft aangegeven dat ze dit een 
lastige situatie vindt. Daarom heeft
de gemeente aan beide uiteinden
van de brug verkeerslichten geplaatst. 
Hierdoor wordt de verkeersstroom 

gereguleerd en de overzichtelijkheid 
vergroot en daarmee de veiligheid op 
de brug. De verkeerslichten – die ook 
gelden voor �etsers en voetgangers 
– staan aan beide uiteinden van de 
tijdelijke brug. Tussen 22.00 uur en 
06.00 uur staan de lichten uit, aange-
zien er tijdens deze periode minder 
verkeer is en het verlichtingsniveau 
voldoende is om de zichtbaarheid te 
waarborgen. Dit helpt om energie
te besparen en de lichtvervuiling in 
het gebied ‘s nachts te verminderen.

BuurtAED-actie in Molenland
Mijdrecht - In wijk Molenland hangt 
een AED kast op de Viergang 32.
De leden van de whatsapp-groep 
Molenland hielden een inzamelactie 
voor een onderhoudscontract voor 
de komende 5 jaar van de AED kast, 
via het platform BuurtAED.nl van de 
Hartstichting. De actie was een groot 
succes, de buurt haalde binnen één 
week het streefbedrag van € 575,– 
op. Dank aan Univé Buurtfonds en 
alle donateurs uit wijk Molenland.

Elk jaar krijgen zo’n 17.000 mensen
in Nederland een hartstilstand 
buiten het ziekenhuis. In 70% van de 
gevallen vindt zo’n hartstilstand thuis 
plaats. De kans op overleven is het 
grootst als binnen 6 minuten gestart 
wordt met reanimeren en een AED 
wordt ingezet. Het lukt de ambu-
lance meestal niet om binnen die tijd 
aanwezig te zijn bij het slachto�er. 
Daarom is het belangrijk dat er in 
elke buurt een AED aanwezig is.
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herkomst.
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Regio - Althans op het tweede deel 
van deze onderhoudende, maar zeer 
winderige �etstocht rond De Kwakel. 
Uiteindelijk hadden de bijna honderd 
deelnemers er zo’n 40 km opzitten 
toen zij rond de klok van half vijf
allemaal binnen waren. Dat was ze 
evenwel niet aan te zien, want het 
laatste deel van de tocht hadden ze 
stevige wind in de rug. De tocht 
voerde door Kudelstaart, een klein 
stukje De Kwakel en Vrouwenakker, 
langs de Amstel en de prachtige 
polders van Nieuwveen, door 
Bilderdam en weer terug naar Kudel-
staart. Daarvandaan werd de route 
vervolgd naar Aalsmeer, de Oude 
Meer en door het Amsterdamse Bos 
en Amstelveen weer terug naar het 

beginpunt: de kassen van Duo Plant. 
Onderweg voorzag de organisatie in 
verfrissingen, een puzzeltocht en 
enkele spelletjes om de benen even 
te strekken en de zadels te sparen.
Terug op de startplaats werden de 
�etsliefhebbers onthaald door het 
team van Duo Plant op heerlijke 
verfrissingen, nootjes en tot slot een 
barbecue van formaat, opgeluisterd 
door zanger/entertainer Harm, die
de feestsfeer er weer goed in kreeg. 
Voor de nieuwsgierige niet-Kwake-
laars was ook de museumwagen
van Stichting De Kwakel Toen & Nu 
present. De wind was gaan liggen, 
mensen genoten in het zonnetje van 
de barbecue en dans, zang en polo-
naise sloten deze mooie middag af.

Wind mee bij derde
Fiets Event van Duo Plant

FIETSTOCHT

IVN-
zomerfietstochten

Regio - Ook dit jaar organiseert de IVN-afdeling De Ronde Venen en 
Uithoorn weer �etstochten. En dit jaar niet alleen drie avonden maar ook 
twee middagen. We �etsen een route van circa 25 kilometer, in de directe 
omgeving. We �etsen een rustig tempo, dus ook geschikt voor �etsers 
zonder elektrische ondersteuning, Halverwege is een pauze waar één van 
de natuurgidsen een natuurpraatje zal houden. Neem zelf iets te drinken 
mee. De eerst volgende �etstocht is op vrijdagmiddag 28 juli. We vertrekken 
om 13.30 uur vanaf het Raadhuisplein tegenover het Kruidvat in Mijdrecht. 
We kijken naar u uit op deze gezellige �etstochten. Opgave niet nodig.
Info: Anja de Kruijf 06 - 5892 4521.
U kunt ook alvast de volgende �etstochten in uw agenda zetten: vrijdag-
middag 28 juli 13.30 uur, dinsdagavond 8 augustus 19.15 uur, vrijdag-
middag 15 september 13.30 uur. Alle �etstochten vertrekken vanaf het 
Raadhuisplein in Mijdrecht.

De Ronde Venen - De workshops 
vinden plaats op biologische
boerderij De Lindenhorst van Dick
en Els van der Horst, Westzijde 17
in De Hoef. De workshops zijn voor 
iedereen. Het maakt niet uit hoeveel 
ervaring met schilderen je hebt of 
hoe oud je bent.
Het prgramma ziet er als volgt uit: 
10.30 uur: ontvangst met thee of 
ko�e, kennismaken en instructie; 
11.00 uur: schilderen in de wei of
de stal; 12.45 uur: bespreken van
de werken; 13.15 uur: afsluiting
schilderen en nabespreken.
Je werkt op een schildersdoek van
50 x 40 cm met acrylverf. Je werkt met 
kwasten, paletmes, sponsjes, credit-

cards e.d. Daarnaast kun je andere 
materialen gebruiken om je schilderij 
nog leuker of spannender te maken, 
zoals karton, touw, behang e.d.
Het enige dat je hoeft te doen is 
goed kijken, een leuke compositie 
bedenken en... schilderen.
De docent zorgt voor alle materialen. 
Van hem krijg je begeleiding bij 
compositiekeuze, schildertechniek 
en kleuren mengen. Op de foto kun 
je zien dat de resultaten vaak erg 
verrassend zijn. De workshop kost
€ 35,– p.p. inclusief een kopje ko�e/
thee, het gebruik van alle materialen 
én een doek van 50 x 40 cm. Aanmel-
ding via e-mail bij Nico van Oosten: 
nicovanoosten@gmail.com.

Workshops koeien schilderen

Regio - Natuurmonumenten en 
Waterschap Amstel, Gooi en Vecht 
organiseren op woensdag 9 augustus 
samen een unieke excursie in Botshol 
rond het thema water. De boswachter 
en waterdeskundigen van het water-

schap slaan de handen ineen om 
bezoekers kennis te laten maken
met de rol van water in de natuur.
Ga mee op deze bijzondere boot-
tocht dwars door dit verlaten laag-
veengebied met smalle slootjes en 
weidse plassen.

Geen natuur zonder water
Voldoende en schoon water zijn 
cruciaal voor de natuur en behoud 
van biodiversiteit in Botshol. Helaas
is dat, net zoals op veel plekken in 
ons land, geen vanzelfsprekendheid. 
Jolien Verweij en Winnie Rip van 
Waterschap Amstel, Gooi en Vecht 
leggen uit hoe je de kwaliteit van 
water kunt bepalen, hoe belangrijk 
water is in de natuur en hoe de 
waterkwaliteit kan worden verbeterd.

Verrassende vaartocht
De boswachter van Natuurmonu-
menten vertelt je van alles over het 
landschap, de planten en dieren van 
Botshol. Laat je verrassen tijdens de 
vaartocht: de ene keer zie je vogels 
als de lepelaar en de aalscholver en 
andere keer kom je een purperreiger 
tegen. Maak kennis met het vlees-
etende plantje zonnedauw en de 
vlijmscherpe, zeldzame galigaan.

Reserveren
De speciale waterexcursie vindt 
plaats op woensdag 9 augustus
om 14.00 uur en vertrekt vanaf
de Zwarte schuur in Waverveen.
De vaartocht duurt twee uur.
Boek jouw tickets op www.nm.nl/
botshol (klik op ‘agenda’).

Unieke waterexcursie Botshol
door Natuurmonumenten en Waterschap

Regio - In de zomer geniet iedereen 
volop van de natuur. Ga je met 
vakantie of trek je erop uit? In deze 
tijd van het jaar zijn teken actief. 
Extra opletten dus, want deze kleine 
beestjes kunnen voor veel ellende 
zorgen. Jaarlijks lopen ruim 1,5 
miljoen mensen een tekenbeet op. 
Landschap Noord-Holland stelt gratis 
tekenpassen beschikbaar voor een 
veilige verwijdering van teken.

Veilig de natuur in
met een eigen tekenpas 
Landschap Noord-Holland vindt dat 
iedereen onbezorgd van de natuur 
moet kunnen genieten en stelt gratis 
tekenpassen beschikbaar die in je 
portemonnee passen. Ze bevatten 
een inkeping om zowel volwassen
als jonge teken (nimfen) snel en 
soepel te verwijderen. Met de pas
op zak ben je altijd voorbereid, maar 
bescherm jezelf ook door gesloten 
kleding te dragen: draag lange 
mouwen en een lange broek. En
als je buiten bent geweest, contro-
leer je kleding en lichaam op teken.

Beter voorkomen dan genezen
Regelmatig vragen natuur- en 
groene organisaties aandacht voor 

teken, tekenbeten en de risico’s van 
tekenbeten. Want zo’n beet kan voor 
veel ellende zorgen en de ziekte van 
Lyme veroorzaken. Veel mensen 
denken dat teken zich in bomen 
bevinden, maar dat is niet waar. 
Teken bevinden zich in het bos,
park, hei, duinen of in je eigen tuin. 
Ze zitten in de buurt van bomen, 
struiken of hoog gras en dode 
bladeren. Het is altijd oppassen 
geblazen als je buiten bent. 
Als je door een teek gebeten bent, 
loop je het risico op de infectieziekte, 
de ziekte van Lyme. Om dat te
voorkomen, moet een teek zo snel
mogelijk worden verwijderd (binnen 
24 uur is de kans op besmetting met 
Lyme klein). De nimf, de onvolwassen 
teek, is waarschijnlijk de belangrijkste 
overbrenger van deze ziekte. Ze zijn 
niet groter dan een speldeknop en 
vaak moeilijk te zien. Meer informatie 
over de risico’s en de beste bescher-
mingsmaatregelen is te vinden op: 
www.lymevereniging.nl. 

Aanvragen is makkelijk
Inwoners van Noord-Holland kunnen 
de pas aanvragen via landschap-
noordholland.nl/tekenpas. Maar 
wees er snel bij want op = op.

Vraag een gratis tekenpas aan 
bij Landschap Noord-Holland

Uithoorn - Onlangs stond er een 
stukje in de krant over een voorspeel-
avond op 30 juni door pianoleer-
lingen van Jaco Kruijswijk. Het is
heel terecht om één leerling in het 
bijzonder te noemen. De 15-jarige 
Deon de Ruijter uit Uithoorn speelde 
op een hoog niveau stukken van 
Bach, Mozart en Debussy. Het was 

een succesvol seizoen voor hem, 
waarbij hij deelnam aan het Prinses 
Christina concours en ook een heel 
goed resultaat behaalde op het 
graadexamen van EPTA. Hij deed 
examen op het hoogste niveau dat 
deze vereniging van pianisten en 
pianodocenten hanteert. Het is heel 
mooi hoe hij zich heeft ontwikkeld!

Mooi optreden
door Deon de Ruijter
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Vinkeveen - Het parkeerterrein aan 
Achterbos in Vinkeveen is de afge-
lopen week �ink opgeknapt. De 
ondergrond is verbeterd en er zijn 
duidelijke parkeervakken aange-
bracht. Door de duidelijke vakken 
kunnen meer auto’s op het terrein 
parkeren. Omdat er op het terrein 
meer plaats is, wil het college een 
aantal parkeervakken langs de weg 
verwijderen. Daardoor ontstaat
er meer ruimte voor doorgaand 
verkeer en verbetert de 
doorstroming.   
Het langgerekte parkeerterrein aan 
Achterbos is in de zomermaanden 
een populaire plek om de auto te 
plaatsen. Het terrein was niet voor-
zien van parkeervakken, waardoor 

auto’s niet altijd e�ciënt stonden 
geparkeerd en veel ruimte in beslag 
namen. Wethouder Maarten van der 
Greft (Toerisme en Recreatie): ,,Eind 
juni hebben we een inloopbijeen-
komst gehouden waar we met inwo-
ners spraken over de mogelijkheid 
de doorstroming op Achterbos te 
vergroten. Op drukke zomers dagen, 
wanneer veel mensen de plassen 
bezoeken, zijn veel automobilisten 
op zoek naar een parkeerplek. De 
drukte zorgt ervoor dat het verkeer 
maar moeilijk kan doorstromen op 
de Herenweg en Achterbos, ook 
omdat langs die wegen geparkeerd 
kan worden. Omdat we meer ruimte 
hebben op het parkeerterrein, 
kunnen we een aantal parkeer-

vakken langs de weg verwijderen 
waardoor er meer ruimte is voor 
doorstroming. Met het aanbrengen 
van vakken op het parkeerterrein 
slaan we dus twee vliegen in één 
klap.’’

Parkeersituatie snel verbeteren
Maandag 10 juli is met de werkzaam-
heden begonnen en deze zijn 
vrijdag 14 juli afgerond. Het college 
wilde snel de parkeersituatie op het 
parkeerterrein verbeteren zodat al 
deze zomer meer parkeerruimte 
beschikbaar is en de doorstroming 
kan verbeteren. Het college werkt
op dit moment aan een voorstel
om het aantal parkeervakken langs 
Achterbos te verminderen zodat het 

verkeer makkelijker kan doorrijden 
en het tijdens een drukke zomerse 
dag niet meer vaststaat in Vinke-
veen. Tijdens de inloopbijeenkomst 
eind juni zijn daar verschillende 
opmerkingen over gemaakt, er 

wordt nu gekeken hoe deze zo 
goed mogelijk kunnen worden 
verwerkt. Het college neemt hier-
over waarschijnlijk in augustus een 
verkeersbesluit en zal dit dan ook 
publiceren.

De Ronde Venen - Woensdag ging 
het dak eraf van het dorpshuis ‘De 
Springbok’ in De Hoef. Dat werd niet 
veroorzaakt door zomerstorm Poly, 
maar door het daverende optreden 
van de leerlingen van de Antonius-
school tijdens de traditionele eind-
musical. Groep 8 stond op de 

planken, met hun makkers uit
Groep 7 in de gastrollen. 
Het hooggeëerde publiek kon 
genieten van de musical ‘De DJ draait 
door’ waarin kroonprinses Azalea het 
keurslijf van het hof probeert te 
ontvluchten door incognito als DJ 
Armina op te treden. Ze wordt uitein-
delijk ontmaskerd door de paparaz-
zofotograaf. Maar niet voordat het 
publiek getrakteerd werd op een 
aantal knap gespeelde scenes. 
Indrukwekkend waren de twee solo-
zang optredens. Hilarisch waren de 
uiterst relaxte rasta’s, de dieven 
Vinger & Duimpje die door het stelen 
van een schilderij van de beroemde 
schilder Bermbrand een klapper 
dachten te maken, de onderbreking 
voor reclame van kaaskoppen.nl, en 
de kartonnen roze limousine. En was 
dat juf Daniëlle in een cameo als 
cameravrouw...? 
Iedereen stond met zichtbaar plezier 
te acteren. Het slotakkoord vormde 
het afscheidslied waarbij de leer-
lingen van Groep 8 schouder-aan-

schouder in de spotlight op het 
toneel staan. Wie goed keek, zag bij 
menig ouder en docent vochtige 
ogen ontstaan. Een staande ovatie 
was de beloning voor de leerlingen. 
Hulde voor hen én voor juf Daniëlle 
die samen met Belinda en Nicole
zo hard geoefend hebben voor dit 
mooie eindresultaat. Ook Nanda van 
de TSO en BSO ‘De Zon’ werd niet 
vergeten. Zij heeft immers jarenlang 
positieve energie in de kinderen 
geïnvesteerd.

Laatste dag
De volgende dag was de laatste 
schooldag van dit schooljaar. In de 
ochtend arriveerden de leerlingen 
van Groep 8 met allerlei versierde 
voertuigen, van step tot tractor, bij 
de kerk. Daar stonden de overige 
leerlingen hen op te wachten met 
een erehaag. Onder leiding van 
Nicole was er in de kerk een moment 
van bezinning met liedjes en voor-
drachten. Thema was verbinding: 
ook al gaat Groep 8 de school 
verlaten, ze blijven altijd verbonden 
met de Antoniusschool. En dat werd 
onderstreept met het overhandigen 
van hartenlijntjes die de kinderen 
van Groep 1 & 2 geknutseld hadden.
Na de kerkdienst vertrok de karavaan 
richting schoolplein. Daar werd het 
cadeau aan de school overgedragen: 
een complimentenspiegel en een 
boom voor naast het schoolplein. 
Gevolgd door nog één keer het 
afscheidslied te zingen. Vervolgens 
ging Groep 8 alle klaslokalen af om 
de boel even op stelten te zetten.
Tot slot �etsten de Groep 8’ers onder 
weer een erehaag van leerlingen en 
applaus de allerlaatste keer het 
schoolplein af, op naar de zomer-
vakantie en uitwaaierend naar 
diverse scholen in de regio.

Het dak eraf in De Springbok 
door Antoniusschool

Meer ruimte voor auto’s op
opgeknapt parkeerterrein Achterbos

Het opgeknapte parkeerterrein aan Achterbos is van parkeervakken voorzien.
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoner Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

Geen vertrouwen meer in overheid. 
We kunnen het bijna elke dag wel 
ergens horen of lezen: ‘Inwoners in 
Nederland verliezen het vertrouwen 
in de overheid en instituties’ of nog 
alarmerender ‘het vertrouwen in de 
democratische rechtsstaat daalt 
schrikbarend’. Het recente aftreden 
van de regering wakkert dit nog 
meer aan. Uit onderzoek is gebleken 
dat de reden voor het wantrouwen 
onder andere voortkomt dat inwo-
ners bij besluitvorming waarbij zij 
rechtstreeks partij zijn (of geen partij 
zijn, maar wel het gevoel hebben dat 
dit zo zou moeten zijn) niet gehoord 
worden. Ook bestaat er onvrede over 
schijninspraak, waarbij de burger 
louter voor de bühne wordt opge-
trommeld om zijn mening te geven. 
Burgers wensen liever ‘onpopulaire’ 
eerlijkheid, dat er geen inspraak is, 
dan dat er om de hete brij heen 
wordt gedraaid. 

‘Gewone’ inwoner haakt af
De overheid doet overkomen dat 
men wil dat de inwoners meedenken 
en meedoen. Inwonersparticipatie 
noemt men dat. Dat is een mooi 
woord maar dat doen ze op hun 
manier, van bovenaf gestuurd. En
dat is een soort van rookgordijn en 
schijnwerkelijkheid die als een deken 
over de inwoners wordt heen 
gegooid. Ga maar lekker slapen, wij 
zorgen goed voor je en we luisteren 
naar je. Maar de ervaring leert dat de 
overheid wel vaak alleen maar hoort 
wat ze zelf graag wil horen. En vaak 
gerichte vragen stelt waar men soms 
alleen maar voor of tegen kan zijn, 
zonder hierover met elkaar de 
dialoog over te voeren. Omdat de 
overheid gewantrouwd wordt doen 
de ‘gewone’ inwoners al niet meer 
mee en haken massaal af. 

Reden tot klagen
Maar waarom komen wij juist nu in 
deze komkommertijd met dit zware 
artikel? We hebben nu natuurlijk 
meer dan ooit alle reden om verbit-
terd en negatief te zijn over de over-
heid en ons politieke stelsel. De over-
heid is steeds verder van de burger af 
komen te staan. Dit wordt het sterkst 
gevoeld op lokaal niveau, waar de 

overheid traditioneel gezien
het meest tastbaar is. De recente
politieke ontwikkelingen stemmen 
nu niet bepaald hoopvol en de voor-
uitzichten evenmin. We hebben
alle redenen om te klagen en te 
verwijten. We zien zelfs dat de
politieke kopstukken er zelf niet 
meer in lijken te geloven en massaal 
uitstappen en de boel de boel laten. 
Ook in onze lokale politiek zien we al 
dat onze raadsleden een belangrijk 
besluit als het centrumplan Vinke-
veen hebben uitgesteld met als 
reden een te grote werkdruk. Ook 
zagen inwoners van Amstelhoek
dat er na vele jaren van inspraak en 
overleg niet is geluisterd naar hun 
wensen om geen hoogbouw in 
Amstelhoek te krijgen. Ook dit komt 
het vertrouwen niet ten goede en 
horen wij inwoners klagen. 

Klagen gaat ons niet redden
Maar klagen en verwijten maken 
gaat ons niet redden. Ook de 
komende verkiezingen gaat ons niet 
brengen wat we graag hopen. Het is 
a�eiding. Het is ruis, maar het is echt 
niet de oplossing. De lijst met taken 
voor de overheid die wij aan het 
einde van het jaar mogen kiezen is 
eindeloos en bijna onuitvoerbaar 
voor welk kabinet er dan ook zal 
komen. Denk aan het vluchtelingen-
vraagstuk, een toegankelijke gezond-
heidszorg, een rechtvaardig onder-
wijssysteem, een humaan rechts-
systeem, een solidair asielbeleid, het 
stoppen van geweld, uitbuiting en 
georganiseerde criminaliteit, CO2- 
uitstoot, boze boeren, een oorlog om 
de hoek, toeslagena�aire, Groningen 
en dan is er vast nog een hele lijst 
met hoofdpijndossiers. Dat kan geen 
kabinet alleen gaan oplossen. Dat 
moeten we samendoen. Ook de 
lokale uitdagingen in De Ronde 
Venen zijn groot. Denk aan de nood-
zakelijke woningen voor starters, 
inwonersparticipatie, inclusiebeleid, 
verkeersveiligheid, duurzaamheids-
vraagstukken, jeugd en ouderenzorg, 
een nieuw gemeentehuis en alles 
wat er nog op ons afkomt.

Nieuw democratisch tijdperk 
Klagen alleen helpt niet! Dit is het 

moment om radicaal een andere 
koers te vragen van de overheid. Een 
beleid wat we als inwoners van dit 
land al veel te lang hebben geaccep-
teerd en ons zelf buitenspel hebben 
laten zetten. Onverschilligheid en 
afhaken komt natuurlijk om de hoek 
kijken maar is dat de oplossing? IVI 
zoekt het liever in het samen vinden 
van de oplossing. Inwonerspartici-
patie kan de oplossing zijn. Er is 
zoveel expertise, kennis en kunde
in de gemeenschap en laten we die 
collectieve samenkracht inzetten om 
al die grote uitdagingen samen op te 
gaan lossen. Dat is het ideaal wat
IVI voor ogen heeft. Het is dan ook 
eigenlijk helemaal geen komkom-
mertijd want er is juist groot nieuws. 
We staan op de grens van een nieuw 
tijdperk waarin de democratie een 
andere vorm moet krijgen. Een tijd-
perk waar niet alleen de politieke 
elite het voor het zeggen heeft, maar 
waar we samen met de hele gemeen-
schap breed gedragen oplossingen 
moeten vinden. 

Van solitaire naar
solidaire samenleving
Wat ons daarbij gaat helpen is solida-
riteit, improvisatie, creativiteit, collec-
tivisme, gemeenschapszin samen-
werking inspiratie en toekomstvisie. 
We moeten terug van de solitaire 
samenleving naar de solidaire 
samenleving. Deze twee woorden 
verschillen maar 1 letter, maar 
vormen een wereld van verschil in de 
manier waarop we in het leven staan. 
Van eigenbelang naar groepsloyali-
teit. Dit is het moment om het te 
doen, ongeacht wat het resultaat zal 
zijn. Solidariteit is steun geven aan 
anderen, moreel of daadwerkelijk. 
Maar ook besef van de rollen binnen 
de gemeenschap. Niet noodzakelijk 
eens zijn met alles maar bij verschil 
van inzicht ook de zienswijze van de 
ander serieus nemen. Het grotere 
geheel (willen) zien. Probeer het en 
doe het, want in een poging zit al
het succes en dan is het onbekende 
overwonnen. 

Rechten en plichten
Solitair is willen leven volgens eigen 
regels en niet conformeren aan de 
gemeenschap. Wel de voordelen 
wensen maar niet alle bijbehorende 
verplichtingen. Claimgedrag komt 
vaak voort uit het feit dat men recht 
meent te hebben op bepaalde voor-
delen terwijl men de verplichtingen 
zoveel mogelijk wil vermijden. Men
is van mening dat ‘er iets (voor hen) 
gedaan moet worden’, terwijl de 
bereidheid voor een eigen construc-
tieve rol pas aan bod kan komt als de 

Komkommertijd is een periode met weinig nieuws of berichtgeving. Het is 
niet echt interessant om belangrijk nieuws te melden. Veel mensen zijn op 
vakantie en de politiek is met zomerreces. Toch is er voor wat IVI betreft 
nu geen sprake van komkommertijd. Integendeel, Stichting Inwoners 
Voor Inwoners (IVI) heeft juist nu de behoefte uw aandacht te vragen om 
iets essentieels met u te delen wat er zich in onze samenleving afspeelt. 
Het is eigenlijk geen nieuws want het is al een tijdje aan de hand in ons 
land. Het betreft het wantrouwen van de burger in de politiek. De lande-
lijke politiek lijkt aan het einde van een tijdperk. Dat is zorgelijk maar
dat geeft ook zeker kansen. De inwoner moet nu in actie komen!

Geen komkommertijd, maar de 
inwoner moet nu in actie komen

voordelen zijn ontvangen. Je kan je 
de underdog voelen, maar als je die 
rol accepteert en actie aan anderen 
overlaat dan ben je deel van het 
probleem en niet deel van de oplos-
sing. Geef het goede voorbeeld en 
verander de wereld met jouw posi-
tieve en constructieve bijdrage. 

Steek zelf je handen
uit de mouwen
Dus kijk niet naar de overheid en 
wacht af, maar kom van de bank 
steek je handen uit de mouwen en 
kijk hoe je anderen kunt helpen doe 
wat je kunt en doe dat vooral samen. 
Klaag niet over de overheid, maar 
omarm de inwonersbeweging strijdt 
om je buurt mooi, schoon en gezellig 
te houden. Organiseer activiteiten
en neem initiatief. Verdiep je in je
omgeving en de lokale onderwerpen 
en laat je mening horen. Luister naar 
elkaar, bedenk waar we voor zijn in 
plaats van waar we tegen zijn. Doe 
het radicaalste van allemaal, hou 
jezelf overeind en jouw buurt en 
dorp. Kijk hoe je met jouw talenten 
en kwaliteiten anderen kunt helpen 
en de lokale samenleving. 

IVI als onafhankelijk intermediair 
Wat IVI betreft is aan de vertrouwens-
breuk tussen burger en overheid wel 
degelijk iets te doen. Daarvoor is een 
onafhankelijke intermediair nodig 
die de inwoners tijdig informeert wat 
er lokaal speelt en de mening van de 
inwoner hierover onafhankelijk peilt. 
De inwoner een podium geeft. 
Vervolgens het geluid van de inwo-
ners laat horen aan de lokale over-
heid. Dan is het wel nodig dat die 
intermediair als gelijkwaardige 
neutrale speler door de politiek 

serieus genomen moet worden. IVI 
wil in De Ronde Venen graag die rol 
innemen en wil daarbij graag samen 
optrekken met de lokale overheid. 

In gesprek met de wethouder
Vanuit de (lokale) overheid is er 
weinig steun voor IVI. Het 
vertrouwen in een constructieve 
samenwerking ebt bij IVI dan ook 
weg. De vraag is dan ook of het nog 
wel zinvol is om op deze manier 
verder te gaan of dat dat IVI wat radi-
caler moeten worden. Na de vakantie 
komt er hierover een gesprek met 
wethouder Van der Greft die verant-
woordelijk is voor het participatie-
beleid in De Ronde Venen. We gaan 
dan horen hoe belangrijk men het 
echt vindt dat de inwoners het 
mogen zeggen en mee mogen doen 
in de Ronde Venen of dat dit ook een 
schijnwerkelijkheid en een lokaal 
rookgordijn is. 

Bijeenkomst ‘Genoeg 
geëxperimenteerd’
Wat er in ieder geval moet gebeuren 
is dat de overheid inwoners het 
gevoel geeft dat ze hen ziet én hoort. 
Wat is daarvoor nodig? Daar heb je 
vooral de politieke wil voor nodig om 
ook werkelijk te gaan veranderen, 
maar zeker ook betrokken inwoners. 
IVI wil hierover in De Ronde Venen 
met elkaar in gesprek. Na de
vakantieperiode willen wij een 
bijeenkomst organiseren hoe wij 
inwonersparticipatie zien en wat de 
rol van de inwoner hierin is. Of met 
politieke woorden: de implementatie 
van een bestuurlijke cultuurverande-
ring! Maar daar ligt nu juist het knel-
punt: bestuurlijke cultuurverande-
ring en betrokkenheid van de 
inwoner bijten elkaar. Kunnen we dit 
oplossen en kan IVI daar een onaf-
hankelijke intermediaire rol in gaan 
spelen? Dit alles met als doel dat er 
weer meer vertrouwen komt onder 
de inwoners in de politiek. 

Heeft u interesse om deze 
bijeenkomst bij te wonen laat 
het ons nu dan alvast weten via: 
info@inwonersvoorinwoners.nl.
Dan reserveren wij alvast een 
zetel voor u.
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De overlast doet zich al langere tijd 
voor en heeft te maken met de 
constructie van de weg. Volgens 
aanwonenden hebben zich in de 
afgelopen 15 jaar tientallen keren 
storingen voorgedaan in het water-
leidingnetwerk. Een reconstructie 
van de weg en de aanleg van een 
nieuw drinkwaterleidingnetwerk 
gaan vele miljoenen kosten.

Feitenrelaas
Het college van burgemeester
en wethouders heeft uitvoerig
en binnen de gestelde termijn ant-
woord gegeven op raadsvragen die 
het CDA heeft gesteld om ophelde-
ring te krijgen over de stand van 
zaken en de communicatie vanuit
de gemeente. Daarover beklaagden 
omwonenden zich in brieven aan 
het college.
Het CDA stelt dat de gemeente als 
wegbeheerder verantwoordelijk is 
voor de kwaliteit en het onderhoud 
van de wegen. Daarom heeft het 
CDA gevraagd om een feitenrelaas 
met uitleg over de situatie en de 
plannen om overlast te voorkomen 
door doeltre�ende maatregelen. 
“Welke risicoanalyses zijn beschik-
baar en welke conclusies en aanbe-
velingen zijn beschikbaar en wat 
gaat wanneer gedaan worden?”

Niet aansprakelijk
Volgens het college liggen de 
verantwoordelijkheden voor de
weg en de situatie onder de weg bij 
verschillende partijen. “De gemeente 
is verantwoordelijk voor de weg en 
de nutsbedrijven zijn verantwoorde-
lijk voor de nutsvoorzieningen. De 
gemeente is om die reden verant-
woordelijk voor de risicoanalyse van 
de weg en deze wordt jaarlijks uitge-
voerd door de wegbeheerder en 
toezichthouders.” Als wegbeheerder 
en asfaltaanlegger laat het college 
weten juridische en �nancieel niet 
aansprakelijk te zijn voor de ver-
oorzaakte schade en ook niet voor 

toekomstige schade. Opvallend is 
dat uit de beantwoording van de 
CDA-vragen blijkt dat Vitens geen 
risicoanalyse beschikbaar heeft
over de drinkwaterleiding onder
de Baambrugse Zuwe.

Aanpassing nodig
Wel geeft Vitens aan dat de 
uitgangssituatie bij de aanleg van de 
drinkwaterleiding in 1962 dusdanig 
verschilt met de huidige situatie, dat 
de situatie nu niet meer passend en 
geschikt is. Het CDA vroeg het 
college ook welke regelgeving van 
toepassing is. Het college: “Op dit 
moment stelt regelgeving dat er 
geen gesloten verharding geplaatst 
mag worden boven nutsvoorzie-
ningen. Dit betekent dat de huidige 
situatie, in relatie tot huidige regel-
geving, niet wenselijk is en moet 
worden aangepast. Om die reden 
vindt op dit moment een onderzoek 
plaats naar een duurzame oplossing 
voor de Baambrugse Zuwe.”

Broosheid asbestcement
Het college: “Vitens heeft recent,
bij de laatste schade op 7 juni 2023, 
wederom bevestigd dat het een 
asbestcement leiding betreft. De 
leiding vertoont inmiddels broos-
heid en bij verzakkingen blijkt de 
leiding te weinig �exibel en kan als 
gevolg hiervan breken. Bij wisse-
lende verzakkingen over de lengte 
van het traject kan dit niet worden 
opgevangen door de constructie van 
de buis en haar behuizing. Daarnaast 
wordt in deze warme periode meer 
water gevraagd. Dit heeft ook een 
nadelig e�ect op de waterleiding.”

Breken of springen
Tegenwoordig wordt bij de aanleg 
van waterleidingen gebruik gemaakt 
van andere typen leidingen, zoals 
kunststof en staal. Deze soorten 
leidingen zijn beter bestand tegen 
zettingen. Het college: “In situaties 
waar grotere belastingen te 

verwachten zijn, bijvoorbeeld bij
een grote aanlegdiepte, een zware 
bovenlaag (van asfalt) en/of zware 
verkeersbelasting, is juist een wand-
versterkte uitvoering van buizen 
belangrijk om het risico van breuken 
sterk te verminderen of te voor-
komen.” Het CDA: “Welk overleg met 
de afzonderlijke nutsbedrijven is 
gevoerd om het breken of springen 
van nutsleidingen goed in beeld te 
krijgen, zodat afdoende maatregelen 
kunnen worden genomen en wat 
zijn de uitkomsten van dat overleg?”

Onderzoeksbudget
Het college: “Er vindt jaarlijks overleg 
plaats met de nutsbedrijven. En 
hoewel bovenstaande geen expli-
ciete verantwoordelijkheid van de 
gemeente is, is met betrekking tot 
de Baambrugse Zuwe duidelijk dat 
met name Vitens met de huidige 
ligging van dit type leiding geen 
andere maatregelen ziet dan een 
nieuwe leiding op een andere 
locatie. De huidige gemeenteraad 
heeft voor de jaren 2023 en 2024 in 
totaal € 100.000 onderzoeksbudget 
beschikbaar gesteld voor een duur-
zame oplossing voor de Baambrugse 
Zuwe. Dat onderzoek is inmiddels 
gestart. Hierbij worden de volgende 
onderwerpen onderzocht: techni-
sche oplossingen om de Baam-
brugse Zuwe te reconstrueren, 
verleggingen en mogelijke vernieu-
wingen van nutsleidingen (door de 
diverse netbeheerders), milieu-
belasting, technische haalbaarheid, 
kosten, impact, leefbaarheid, stake-
holders, communicatie, etc.”

Hemelwater in berm
CDA: “Wat is u, uit het overleg met 
de nutsbedrijven én uit eigen waar-
nemingen, bekend over de huidige 
stand van zaken (kwaliteit) wat 
betreft de nutsvoorzieningen? Het 
college: De waterleiding onder de 
Baambrugse Zuwe is toe aan vervan-
ging. Sinds 2016 bestaat het plan
om de hoofdleiding in de rijbaan te 
verplaatsen naar de berm. Dit helpt 
omdat enerzijds de nieuwe water-
leiding van sterker doch �exibeler 
materiaal gemaakt is, daarnaast ligt 
de leiding dan niet onder de verhar-
ding. Het voordeel hiervan is dat in 
de nieuwe situatie een minder zware 
bovenlaag boven de leiding ligt 
waardoor de leiding minder verzakt.
“Het is niet mogelijk om de leidingen 
vooruitlopend op de werkzaam-
heden aan de verharding van de 
Baambrugse Zuwe uit te voeren. Dit 
heeft te maken met het feit dat, om 
de leidingen te verplaatsen naar de 
bermen, beschoeiingen geplaatst 
moeten worden. Dit heeft als gevolg 
dat de berm (en hiermee ook de 
leidingen) niet verder zakken. In dat 
geval betekent dit dat de weg wel 
verder zakt, maar de bermen niet 
meer en hiermee de rijbaan vaker 
onder water staat bij regenval, 
omdat het hemelwater niet kan 
worden afgevoerd in de berm.”

Onvoldoende
CDA: “Hoe beoordeelt u de onder-
houdstoestand van de Baambrugse 
Zuwe voor het niet onderheide deel? 
Als u die situatie niet als ‘goed’ 
beoordeelt, welke beleidsvoorne-
mens en concrete acties heeft u in 
het college-uitvoeringsprogramma, 
dan wel in het wegenonderhouds-
plan, opgenomen om in deze
raadsperiode tot structurele 
verbetering(en) te komen?
Het college: “In de jaarlijkse risico-
sessies wegen beoordelen wij de 
Baambrugse Zuwe voor het niet 
onderheide gedeelte vanaf 2019 als 
onvoldoende. Wij zorgen er continue 
voor dat de veiligheid gewaarborgd 
blijft door tijdelijke maatregelen te 
nemen. In de programmabegroting 
en het wegenbeheerplan staat de 
Baambrugse Zuwe opgenomen.
Wij zijn in 2023 gestart met een 
onderzoek. De uitkomsten van het 
onderzoek verwachten wij eind 2024 
en geeft een planrichting voor een 
duurzame oplossing voor de Baam-
brugse Zuwe. De verwachting is dat 
er in 2025 gestart wordt met de 
voorbereiding.”

Heel veel geld nodig
CDA: “Welke investeringen (o.a. 
bedragen) m.b.t. het niet onderheide 
deel van de Baambrugse Zuwe zijn 
daarvoor opgenomen in de meer-
jarenbegroting wat betreft de weg 
zelf en de daarin of onder liggende 
nutsleidingen?
Het college: “De komende twee jaar 
is er € 50.000 per jaar opgenomen 
om het onderzoek uit te (laten) 
voeren. Daarna staat er voor 2025
en 2026 € 50.000 in de meerjaren-
begroting als voorbereidingskrediet. 
Er is nog geen concrete raming voor 
de uitvoering beschikbaar. Dit is één 
van de vragen die in het eerder-
genoemde onderzoek moet worden 
beantwoord. Niet alleen de 
gemeente zal bij een reconstructie 
moeten investeren, dat geldt ook 
voor de nutsbedrijven. Zo heeft 
Vitens aangegeven dat de kosten 
voor de reconstructie voor het 
onderheide deel van 800 meter 
destijds circa zes miljoen waren. Het 
resterende deel is drie keer zo lang.” 
Het college geeft niet aan of Vitens 
voor de meer dan 60 jaar oude 
asbestleiding een afschrijftermijn 
hanteert voor de gebruiksduur en 
vervanging al veel eerder had 
kunnen worden voorzien. Het 
afschrijven van gedane investe-
ringen is overigens wel gebruikelijk.

Aanspreekpunt
Als reactie op de door het CDA 
aangegeven kritiek van aanwo-
nenden over de communicatie laat 
het college weten: “De calamiteiten 
zijn adequaat afgehandeld en de 
communicatie is breed verspreid. 
Optimale communicatie in een 
dergelijke situatie (calamiteiten
en incidenten) is complex, omdat 
proactieve communicatie over de 

situatie of de oplossing vaak niet 
(direct) mogelijk is. Om die reden 
communiceert de gemeente zo
snel mogelijk over de informatie die 
bekend is en wat hier de gevolgen 
van zijn voor direct omwonenden en 
gebruikers van de weg. De oplossing 
voor de verstoringen liggen zowel 
bij Vitens als bij de gemeente.
Hierbij is Vitens verantwoordelijk 
voor de storingen, reparaties en
het vervangen van de waterleiding. 
De gemeente is verantwoordelijk
voor de weg die hierboven ligt.
De gemeente en Vitens trekken hier 
samen in op en hebben contact met 
elkaar over de situatie. Om ervoor
te zorgen dat er een duidelijk 
aanspreekpunt is, is in het verleden 
afgesproken dat de gemeente de 
communicatie verzorgt met de 
omwonenden over het vervolg-
traject. De communicatie hierover 
wordt met Vitens afgestemd.”

Contact met aanwonenden
CDA: ”Ziet u aanleiding om de 
communicatie met aanwonenden
in de bovenbeschreven situatie en 
soortgelijke gevallen te verbeteren, 
zodat zij goed op de hoogte 
(kunnen) zijn? Als dit laatste het 
geval is, hoe dan? “
Het college: “Antwoord Verbeteren 
van communicatie is een speerpunt 
van de gehele organisatie. Binnen de 
teams Beheer Openbare Ruimte en 
Verkeer wordt vanaf 1 augustus a.s. 
een vaste medewerker communi-
catie aangesteld. Hiermee 
verwachten wij de communicatie 
van onderhoudswerkzaamheden, 
calamiteiten en incidenten nog 
verder te verbeteren.”

College is benieuwd
CDA: “Bent u bereid om bij de
bewoners van de Baambrugse Zuwe 
te (laten) informeren hoe zij de 
communicatie vanuit de gemeente 
hebben ervaren en of zij concrete 
suggesties ter verbetering kunnen 
en willen aandragen ter lering en 
evaluatie?” Het college: “Ja, omdat de 
impact van een kapotte waterleiding 
groot is voor de aanwonenden en
er tot een de�nitieve herinrichting 
geen zekerheden gegeven kunnen 
worden over het voorkomen van 
storingen, zijn wij erg benieuwd
hoe aanwonenden op de hoogte 
gehouden willen worden. Daarnaast 
is het college voornemens om voor 
het einde van het jaar de aanwo-
nenden uit te nodigen voor een 
inwonersbijeenkomst. In deze 
bijeenkomst is dan ruimte om de 
stand van zaken voor het onderzoek 
en de planning te delen. Ook is 
tijdens deze inwonersbijeenkomst 
ruimte om met de aanwonenden 
door te praten over de verwach-
tingen over de communicatie met 
en door de gemeente.”
Begin deze maand is besloten dat 
aanwonenden van de Baambrugse 
Zuwe een brief van de gemeente 
krijgen.

Er zijn vele miljoenen nodig voor 
opknappen Baambrugse Zuwe

De Ronde Venen - Zondag
23 juli a.s. organiseert TTC de Merel
De Ronde Venen-route. Er zijn drie 
verschillende afstanden welke je de 
schoonheid van je eigen omgeving 
laten zien. Er is een familietocht van 
40 km, ook voor e-bikes, welke je 
onder andere langs de riviertjes De 
Kromme Mijdrecht, de Grecht en de 

Meije zullen leiden. Grotendeels 
gaat deze route via de bekende 
knooppunten van de ANWB. Deze 
route is tevens in het geheel uitge-
pijld met de bekende De Merel 
pijlen. Er is een GPX versie te down-
loaden (www.ttcdemerel.nl) en er
is een routebeschrijving aanwezig. 
Voor de mensen met de wat langere 

adem (en een race�ets) heeft De 
Merel tochten van 70 respectievelijk 
110 km op het programma. Ook 
deze tochten gaan voor groot 
gedeelte langs de schilderachtige 
riviertjes in en om de gemeente
De Ronde Venen en doen ook alle 
acht kernen van de gemeente aan. 
Deze routes zijn niet uitgepijld, 

maar er is een GPX versie van te 
downlaoden op de site van TTC de 
Merel (www.ttcdemerel.nl) of op 
www.�etssport.nl. Het inschrijfgeld 
bedraagt € 3,– voor de 40 km en
€ 5,– voor de overige afstanden. 
NTFU-leden krijgen € 1,– korting; 
leden van TTC De Merel zijn vrij-
gesteld van inschrijfgeld. Voor de
70 en 110 km is het dragen van een 
valhelm verplicht! De start en �nish 

vinden plaats in het clubgebouw 
van Tennisvereniging Mijdrecht 
(TVM) aan de Doctor J. van der 
Haarlaan 7, 3641 JW Mijdrecht.
Fietsenstalling, parkeerplaats, 
douche en horeca zijn aanwezig. 
Starten kan vanaf 08.30 uur;
de 40 km-tocht kan starten tot
11.30 uur, de 70 km tot 11.00 uur
en de 110 km tot 10.30 uur. De
eindcontrole sluit om 15.00 uur.

Ontdek hoe rond De Ronde Venen is

De Ronde Venen - De Baambrugse Zuwe is keer op keer het toneel van 
ongevraagde waterballetten en andere vormen van overlast, zoals plot-
selinge afsluitingen om reparaties te kunnen uitvoeren aan de Vitens-
waterleiding. Het is een publiek geheim dat de nutsvoorzieningen uiterst 
kwetsbaar zijn op het deel van de doorgaande weg die niet is onderheid.
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Mijdrecht - In sporthal de Willisstee 
hadden de ouders en fans zich ver-
zameld op de tribune en stonden de 
examenkandidaten met een gezonde 
spanning klaar in de sporthal.
De trainers Bas Bokkes en Remko
van Gerven werden geholpen door 
Gaelle Sakes en Sebastiaan Haver-
hoek voor het afnemen van de 
examens.
Het taekwondo examen bestaat uit 
verschillende onderdelen. Omdat het 
belangrijk is om goed warm te zijn 
om blessures te voorkomen, wordt 
het examen gestart met een 
warming up. Het eerste examen-

onderdeel is poomse, dit is een stijl-
vorm waarbij verschillende tech-
nieken in een vaste volgorde worden 
gedaan. Tijdens de stapsparring valt 
een persoon aan en de ander maakt 
een verdediging en tegenaanval. De 
examenkandidaten lieten zien dat zij 
hun technieken ook in relatie tot een 
tegenstander prima beheersen. Het 
uitvoeren van alle verschillende trap-
technieken op het kussen is een 
conditioneel en technisch onderdeel. 
De technieken moeten correct 
worden uitgevoerd, ook als de kandi-
daten vermoeid raken. Bij het onder-
deel sparren hebben de examen-

kandidaten de examinatoren ervan 
overtuigd dat ze veel variatie in huis 
hebben. Zowel aanvallend door zelf-
verzekerd en doelgericht te zijn als 
verdedigend waarbij het gaat om 
snel en doordacht te reageren op 
een aanval. De sparringsvormen zijn 
van non-contact tot en met full-
contact met beschermers, dit is 
afhankelijk van de graduatie.
De trainers kijken terug op een 
geslaagd examen, waarbij iedereen 
geslaagd is. Een mooie afsluiting van 
dit seizoen. De trainers feliciteren alle 
geslaagden en bedanken de andere 
examinatoren! Voor meer informatie 
over taekwondo of Horangi kunt u 
www.horangi.nl of de facebook-
pagina bezoeken.
Een overzicht van de geslaagden:
Gele slip: Indy Niessen, Elohi Roos, 
Milo Luca Pacenti, Aya Almsalma, 
Koen van Dijk, Ilyes Achterberg.
Gele band: Naud Samson, Richard 
van der Griend, Jens Drost, Jesper 
van der Meer.
Groene slip: Maxim van Dam, Kidon 
Roos, Nilla Roos, Laura Bockweg. 
Groene band: Didier Bosman. 
Blauwe slip: Simon Fronik.

De Ronde Venen - Van dinsdag
11 tot en met vrijdag 14 juli
bouwden 25 kinderen en een team 
van Buurderij Van Dam prachtige, 
stoere zeepkisten met een chassis en 
een door henzelf ontworpen unieke 
opbouw. Onder grote belangstelling 
vond vrijdagmiddag 14 juli de span-
nend zeepkistenrace plaats. Team 
‘Rem Mercedes Race Team’ van Elijah 
en Joël was het snelste team en team 
‘De spitsmuizen’ van Rhys, Christian 
en Daan won de originaliteitsprijs. 
Joey en Owen van team ‘Jowo’ 
wonnen de poedelprijs, omdat ze
na een heldhaftige rit geen eindtijd 
konden neerzetten.

Drie creatieve bouwochtenden
Dinsdag 11 juli gingen de teams
vol enthousiasme aan de slag onder 
begeleiding van vrijwilligers op het

erf van de Buurderij. Gestart werd met 
de bouw van het basis-chassis. Vervol-
gens bedachten alle teams een unieke 
opbouw en gingen met houten platen 
aan de slag om deze te bouwen.
Er werd druk gezaagd, getimmerd, 
geschilderd en een teamnaam 
bedacht. De techniek en de creativiteit 
spatte ervan af. Pauze houden wilden 
ze niet, zo leuk vonden de kinderen 
het om hun eigen zeepkist te bouwen. 
Na drie bouwochtenden was het op 
vrijdag 14 juli eindelijk zover; de zeep-
kistenrace.

Spannende zeepkistenrace
Om 13.00 uur gaf kinderburge-
meester Vera Hageman het startschot 
en raceten de zeepkisten van de 
oprijlaan van Buurderij Van Dam in 
Wilnis. Ziggo Sport verslaggever 
René Hoogterp gaf het commentaar. 

Het was een spannende wedstrijd. 
Sommige zeepkisten reden zo hard 
dat ze in het gras naast de baan 
terechtkwamen. Deskundige jury-
leden Dennis van Rijn, Patrick 
Andriessen en Karin van der Wal 
beoordeelden de zeepkisten op snel-
heid en originaliteit. Ze waren onder 
de indruk van het technische inzicht 
van de deelnemers, de teamspirit en 
de mooie opbouwen die ze gemaakt 
hadden. Team ‘Rem Mercedes Race 
Team’ van Elijah en Joël was het 
snelste team en team ‘De spits-
muizen’ van Rhys, Christian en Daan 
won de originaliteitsprijs. Ook was
er een poedelprijs voor de helden 
Owen en Joey van team ‘Jowo’, omdat 
ze door een crash geen tijd konden 
neerzetten met hun fraaie gevleu-
gelde draak.

Dank voor sponsors en vrijwilligers
Zonder de tomeloze inzet van vele 
vrijwilligers en bijdragen van 
Gemeente De Ronde Venen, Ronde 
Venen fonds, gastvrijheid van Buur-
derij Van Dam en materialen van vele 
bedrijven was deze race niet mogelijk 
geweest. Nogmaals hartelijk dank 
aan Walraven, Roadworks, Gromax, 
Isero-Dirk Stam, het VeenLanden 
College, Rekri, OWL Safety, Karwei, 
Schijf, Ruizendaal, ReVe, EHBO, James, 
Vlaggenclub, Nand Homan en Spelt.

De Zeepkistenrace is een activiteit 
van TechNet Amstel & Venen en 
bedoeld om jongeren te enthousias-
meren voor techniek en technologie.

LEZERSPOST

De Gemeente De Ronde Venen is herhaaldelijk verzocht om op plekken 
waar dat kan, de wegbermen in onderhoud te geven bij lokale boeren. 
Die doen namelijk het beheer meestal beter voor de natuur en netter
dan de aannemers van de Gemeente en het levert een besparing op van 
belastinggeld. Maar helaas, de Gemeente houdt niet van verandering 
blijkbaar en verspilt liever geld door bermen die al door boeren worden 
onderhouden, evengoed nog te laten maaien door hun duurbetaalde 
aannemers. De Gemeente zegt desgevraagd niet geïnteresseerd te zijn
in maatwerk en ze willen het houden zoals het is. Ook als dat meer kost. 

Demmerikse kade
De Demmerikse Kade is een goed voorbeeld. Omdat het een dood-
lopende weg betreft in de polder is er weinig verkeer en ook nauwelijks 
zwerfvuil. Daar groeien op
1 plek nog veel zeldzame 
blauwe bloemen die 
nergens anders in de wijde 
omtrek meer voorkomen. 
Afgezien van 2 of 3 andere 
plekken waar slechts een 
enkel eenzaam exemplaar 
overgebleven is. Dat er nog 
zoveel staan aan de Demme-
rikse kade is te danken aan 
de boeren die de bermen 
daar altijd in onderhoud 
hebben gehouden ondanks 
dat de Gemeente ook een 
aannemer daarheen stuurt 
om te maaien. Met dit 
laatste zijn de boeren overi-
gens helemaal niet blij en natuurbeschermers ook niet. Langs het 
grootste deel van de weg maaien de boeren namelijk om het daarna af
te ruimen en te gebruiken als kuilgras voor hun vee. De aannemer van
de Gemeente bemoeilijkt dat en vernielt de bodem ook nog al eens.
Ook begin deze maand was de zinloosheid van het maaien door een 
aannemer weer goed zichtbaar. De boeren hadden net een week geleden 
alles gemaaid en hadden net gehooid toen de aannemer langs kwam om 
opnieuw te maaien. Daarbij maaide die niet alleen zinloos het korte gras 
maar maaide ook alle zeldzame bloemen af die de boeren met opzet 
hadden laten staan. Daarmee ook weer de bijen en de Vlinders en de 
insectenetende vogels het leven zuur makend. Alsof er persé binnen
deze Gemeente nergens bloemen mogen staan. 

Netheid en verkeersveiligheid
Deze Gemeente doet altijd haar best om alles wat bloeit te verwijderen 
uit de openbare ruimte. Ook de zeldzame bloemen aan de Demmerikse 
kade of zelfs beschermde en/of met uitsterven bedreigde soorten die 
elders staan en die dreigen te verdwijnen door het maaibeheer, interes-
seert ze niks. Bij klachten antwoorden ze dat ze niets kunnen doen voor 
het behoud van zeldzame en beschermde bloemen en planten omdat 
dat niet samen zou gaan met de mate van netheid die men nastreeft en 
de verkeersveiligheid. Zelfs tegen de provincie zeggen ze dat. Onzin 
natuurlijk want als je kijkt waar de zeldzame en beschermde planten 
worden weggemaaid, dan heeft dat niks met verkeersveiligheid te maken 
omdat het verkeer ter plaatse geen hinder ondervindt. Netheid is ook 
onzin want geklepelde bermen met zoveel rottend maaisel waarbij ook 
veel over voetpaden en straten wordt gestrooid en wat weken lang blijft 
liggen, is een veel grotere bende dan bloeiende planten in de berm. Door 
het laten liggen van het maaisel groeit ook nog eens het gras harder in de 
berm en gaan er grotere onkruiden groeien en verdwijnen de mooie 
bloemen na een paar jaar helemaal.

Een bende
Daar wordt het pas echt een bende van en dan gaan er juist planten 
groeien die van veel stikstof houden en die zich uit kunnen zaaien
in naburig weiland. Ze zouden een voorbeeld moeten nemen aan 
Gemeenten zoals Amstelveen en Culemborg waar je in de zomer overal 
mooie bloemen ziet bloeien langs dijken, wegen en straten. Maar onze 
Gemeente vindt dat niet netjes blijkbaar en doet alsof wilde bloemen en 
vlinders en bijen troep zijn wat uitgeroeid moet worden binnen de 
gemeentegrenzen. Volgens het compendium voor de leefomgeving op 
de website van de Rijksoverheid is ons land wereldkampioen uitroeien 
van inheemse �ora en fauna en volgens recent onderzoek van de univer-
siteit van Wageningen heeft de provincie Utrecht van alle provincies in 
ons land de grootste afname van wilde bijen en zweefvliegen. Deson-
danks gaat onze Gemeente door met alles zoveel mogelijk uitroeien en 
verspilt daar ook nog eens graag gemeenschapsgeld aan wat voor heel 
veel andere veel nuttigere dingen gebruikt zou kunnen worden. Ze 
zeggen ook vaak dat ze niet meer voor de natuur kunnen doen omdat er 
geen geld voor is maar ze verspillen dus juist geld aan nutteloos maaien. 
En dan word je ook nog eens voor leugenaar uitgemaakt en zeggen ze 
gewoon dat de boeren helemaal niet maaien en hooien langs de 
Demmerikse kade en dat alleen de aannemer van de Gemeente daar 
maait. Onbegrijpelijk dat dit allemaal kan in Nederland anno 2023. 
Daniel Stam

Gemeente De Ronde Venen
verspilt met opzet gemeenschapsgeld

Spannende Zeepkistenrace

Mijdrecht – Afgelopen week hebben 
Tennisvereniging De Ronde Vener en 
Padel Mijdrecht het open toernooi 
succesvol af kunnen sluiten. Het 
tennistoernooi werd dit jaar voor de 
39e keer georganiseerd en het Padel 
toernooi voor de tweede keer. Het 
grote team van vrijwilligers is enorm 
trots op de afgelopen week en samen 
hebben ze een prachtig toernooi neer-
gezet met totaal 454 deelnemers en 
meer dan 356 wedstrijden. Qua weers-
omstandigheden hebben ze alles 

gehad, harde wind, veel regen op de 
maandagavond, warme speeldagen en 
ook de �nale middag werden we nog 
getrakteerd op een kortstondige 
hoosbui. Gelukkig waren toen bijna 
alle wedstrijden gespeeld dus het 
mocht geen grote speelbreker zijn.
Bij de HD 50+ (A) werden Hermie Tap 
en Ton van Tol tot ‘Kampioen 2023’ 
gehuldigd. Bij de HD50+ (B) Ron 
Hagenbeek/Harrie Knol, DD50+ (A) 
Petra Duits/Marijke de Graa�-Sluijs, 
DD50+ (B) Joke Riehl/Ans van U�elen 

en bij de GD50+ Rinus Roeleveld en 
Wil van Schie.
Voor het tennis/padel-event werden 
op zondag de �nales gespeeld onder 
grote belangstelling. Merlijn Whitton is 
er bij de Heren Enkel dit jaar met de 
hoofdprijs vandoor gegaan en bij de 
dames wist Corien Bunk de Dames 
Enkel titel te veroveren.
In de Padel 100 categorie zijn Menno 
Brakel en Ruben Murauer de trotse 
kampioenen en wisten Torben van der 
Voorn en Thomas Ykema beslag te 
leggen op de titel bij de HD4. Bij de 
dames Dubbel 5 waren Ilona Erkelens 
en Marion van Oostbre-Lievers te sterk 
voor hun medespelers.

TV De Ronde Vener toernooien 
succesvol afgesloten

Examens bij Horangi 
Taekwondo Mijdrecht
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Uithoorn - De zesde avond zomer-
bridge inmiddels, bracht hoge scores 
in de top van de A-lijn. Ruud & John 
Lesmeister namen het voortouw met 
64,58% en de plaatsen twee en drie 
werden samen ingevuld door Jan 
Egbers & Ben ten Brink en Jan Bunnik 
& Henk Hiemstra met 60,42% voor 
beide paren. Het beste resultaat van 
de avond werd echter behaald in de 
B-lijn, waar Annemarie Telkamp & 
Wim Röling met 65,28% als eerste 
doorkwamen. Gerbrand Nigtevegt & 
Gerard van der Post tekenden voor 
plek twee met 56,25%, terwijl Joyce 

Udema & Monique Veenboer met 
54,86% derde werden.

Plaatselijke roem
Wilt u ook eens een gooi doen naar
plaatselijke roem? Ga dan zomer-
bridgen bij Bridgeclub De Legmeer. 
Elke woensdagavond vanaf 19.30 uur 
in sporthal De Scheg aan de Arthur 
van Schendellaan 100a in Uithoorn. 
Aanmelden per paar kan elke keer 
tot 15.00 uur op woensdag, bij
voorkeur per e-mail:
gerdaschavemaker@live.nl of
per telefoon/app 06 - 8337 1540.

De Kwakel - Het zou wel eens de 
spannendste ontknoping van de 
Tour de France in tijden kunnen 
worden. Vingegaard leidt de Tour 
nipt voor Pogacar en de twee lijken 
zeer aan elkaar gewaagd.

Kemphanen
In de Tour de Kwakel scheidden
Jan van Schie en Jeroen Könst zich 
licht af van de rest van het veld.
Al wachten oud Tourwinnaars Eric 
Zethof, Rob van den Berg, Jim Voorn 
en Cynthia Peek in de schaduw van 
deze twee kemphanen hun kans 
nog af.
Jan van Schie was afgelopen week 
een populaire verschijning in het 
Kwakelse nachtleven. De andere 
bezoekers vroegen hem letterlijk
en �guurlijk het hemd van het lijf. 
Jeroen Könst moet zich na een
aantal dagen geel voorlopig 
tevreden stellen met de rode trui.

Hutje op de hei
In tegenstelling tot Jan zoekt Jeroen 
de rust op. Hij heeft zich voor de 
laatste week Tour teruggetrokken
in een hutje op de hei.

Zesvoudig Tourwinnaar Eric Zethof 
mag de grijze trui van Jeroen 
dragen. De witte trui is in het bezit 
van Tim van der Poel. Hiermee is de 
gelijkenis van Tim met zijn dartheld 
Steve Beaton, ofwel de Bronzed 
Adonis, compleet. 

Belangrijke vrouw
Beste vrouw in het klassement is 
Cynthia Peek. Een andere belang-
rijke vrouw in ’t Tourhome is 
Gerlinde van Scheppingen. Dit jaar 
kijkt zij voor de vijfde keer dagelijks 
de brie�es met voorspellingen na. 
Zij doet dit monnikenwerk met veel 
plezier en is zelden op een foutje te 
betrappen. Des te opmerkelijker
dat Joep Voorn deze week voor 
twee opeenvolgende etappes
een reclame moest indienen.
Deze schoonheidsfoutjes werden 
door Gerlinde snel recht gezet.
Alle deelnemers zijn dan ook zeer 
blij met Gerlinde en dankbaar voor 
haar inzet.
Dank gaat ook uit naar Ria Verhoef 
en Adrie Voorn, die dagelijks de 
door Gerlinde verstrekte stand 
bijwerken op de scoreborden in

’t Tourhome. Wat hun werk deze 
week iets vergemakkelijkte was dat 
de gele petten voor beste ploeg 
opnieuw de hele week in het bezit 
waren van ploeg Julio Giménez. 
Vanaf het eerste weekend houden 
Ferry Harte, Paul den Haan, Peter 
Maijenburg, Patrick in ’t Veld en 
John van der Hulst een ruime
marge aan op de rest van het veld.

Afgelopen zaterdag was het tijd 
voor de Tour de Kwakel pubquiz. 
Onder leiding van Joris Voorn 
werden de deelnemende duo’s
aan de tand gevoeld over hun Tour-
kennis. Michel van der Knaap en 
Wery Koeleman groeven diep in 
hun geheugen, maar konden niet 
voorkomen dat Mario van Schie en 
Paul Hogerwerf (zie foto) er met de 
winst vandoor gingen. Voor Mario 
was het al zijn derde overwinning
in evenveel edities.
Mede door de quiz was het een 
ouderwets gezellige middag in
’t Tourhome. Toen Vingegaard en 
Pogacar voor vuurwerk zorgden op 
de slotklim waren de “oh”s en “ah”s 
niet van de lucht. Zoals van alle 
tijden was de vreugde én teleur-
stelling van de gezichten af te lezen 
bij het zien van de daguitslag.
Net zoals in Frankrijk elke seconde 
telt in de laatste week, zal dat in De 
Kwakel ook voor elk puntje gelden. 
Het beloofd nog een ongekend
spannende week Tour te worden.

Algemeen klassement
na 15e etappe:
1.  Jan van Schie   (90)
2.  Jeroen Könst   (89)
3.  Patrick in ’t Veld (87)
Rode trui:
1.  Jeroen Könst   (19)
2.  Joep Voorn   (18)
3.  Patrick in ‘t Veld(18)
Ploegenklassement:
1.  Julio Giménez   (273)
2.  Domingo Perurena (268)
3.  Óscar Freire   (263)

De Kwakel - Het was zover, de 
seizoensafsluiting van KDO handbal. 
Nooit verwacht dat het zo tropisch 
warm zou zijn en ook al waren de 
activiteiten in de warme sporthal, 
spelers en begeleiding hebben 
genoten met z’n allen!

Neonkleuren
De jongste jeugd (F- en E-jeugd) was 
‘s middags aan de beurt. Zij mochten 
de zaal in en de lichten stonden nog 
even aan... Langzaam gingen alle 
lichten uit en stonden ze in het 
donker in een... ‘glow in the dark’ zaal! 
Alle lijnen, de bal en de spelers 
werden door het blacklight verlicht

in neonkleuren. De kinderen vonden 
het best wel spannend, maar hebben 
lekker gehandbald en zagen er 
prachtig uit met de schmink! Het 
publiek moest goed kijken om in het 
donker de spelers vanaf de tribune 
van elkaar te kunnen onderscheiden. 
Na het ijsje was er voor de jongste 
jeugd nog een bingo en gingen 
diverse kinderen met een prijsje
naar huis.

Jeugd
‘s Avonds was het de beurt aan
de rest van de jeugd en senioren/
midweeks-leden van de handbal. Ook 
zij schminkten eerst zichzelf en elkaar 

met de ‘glow in the dark’-schmink om 
vervolgens met drie gemixte teams
in toernooivorm wedstrijden tegen 
elkaar te spelen.
Handballen in het donker is een 
compleet andere ervaring dan hand-
ballen in het licht, maar naarmate de 
avond vorderde werd iedereen er 
steeds handiger in. Het was echt 
onwijs gaaf om eens in het donker 
met anderen in je team je eigen
sport te beoefenen.
De activiteitencommissie heeft 
samen met de bbq- en bingo-
masters van deze dag een super 
leuke seizoensafsluiting neergezet. 
Bekijk de foto’s en �lmpjes op onze 
Instagram en Facebook pagina:
@kdohandbal.

De Kwakel - Afgelopen zondag-
middag vond bij Tennisclub Qui Vive 
het jeugdtennistoernooi plaats. 
Kinderen tot 15 jaar verzamelden 
zich op de tennisbanen en speelden 
enthousiast vele rally’s. Na a�oop van 
de sportieve uitdagingen werden de 
hongerige magen gestild met heer-
lijke hotdogs en pasta waarbij er ook 
goede muziek klonk. Daarna ging het 
plezier verder. Trainer Robin organi-

seerde een extraatje door met de 
kinderen nog ‘rondjes om de baan’
te spelen. Door de steun van vele 
ouders en ook met dank aan sponsor 
AH Jos van den Berg liep alles 
gesmeerd. Het grote aantal deel-
nemers en de positieve reacties na 
a�oop liet zien dat de animo voor
het toernooi groot was en iedereen 
kijkt dan ook uit naar een vervolg 
volgend jaar.

Uithoorn - Vorige week kwam mede-
koploper Bears uit Bergen op bezoek 
en Thamen keek al snel tegen een 
0-7 achterstand aan. Echter zoals wel 
vaker in een honkbalwedstrijd ‘It ain’t 
over till it’s over’. Thamen weet in de 
vierde inning vier punten te scoren 
en na een pitcherwissel bij Bears in 
de zevende staan ze nog maar 1 punt 
achter, 8-9. Uiteindelijk weet Thamen 
in de gelijkmakende negende slag-
beurt de winst te pakken en is het 
10-9.
Beste slagman aan Thamen kant was 
Djeraldo Soerka met 4 uit 6. Bij Bears 
was dit Wessel Brocken met 4 uit 5 
slagbeurten, waarvan 3 homeruns op 
drie verschillende Thamen pitchers.
Afgelopen zondag kwam Cromtigers 

uit Assendelft op bezoek en ook dit 
werd toch weer een lastige wedstrijd 
voor Thamen. Cromtigers pakt in de 
derde inning een 0-3 voorsprong 
door een aantal honkslagen en 
fouten in de Thamen verdediging. 
Thamen komt gelijk terug nadat
Van der Beeke (2 honkslag), G. Frolijk 
(honkslag) en R. Frolijk (4-wijd) de 
honken bereiken en Jelger Algra een 
grandslag homerun slaat, 4-3.
De Thamen verdediging blijft ook
bij de voorsprong weer wat kleine, 
maar dure foutjes maken en zo weet 
Cromtigers verder uit te lopen. 
Thamen weet sporadische een 
puntje terug te pakken, maar na 
negen innings gaat Cromtigers met 
een 7-8 overwinning naar huis.

Tour de Kwakel:
Van Schie’s succesvol

KDO handbalt in het donker

Tennisclub Qui Vive 
jeugdtennistoernooi

Thamen honkballers
gaan op plek 3 de zomerstop in

Zomerbridge De Legmeer








